
 

 

 

 
 

 

ZAPISNIK  10.  SEJE IZVRŠNEGA ODBORA NTZS 
z dne 4. februarja ob 18.30 v pisarni NTZS na Celovški cesti 25 v Ljubljani 

 
Prisotni: Člani IO NTZS: predsednik IO NTZS Tomaž Kralj;  
Po Teams povezavi: Robert Smodiš, Borut Miklič, Milana Krmelj, Mitja Županek in 
Darijan Vizjak; 
Ostali prisotni: sekretar NTZS Danijel Šarlah in član NO NTZS Hinko Privšek;  
 
 
Predlog dnevnega reda: 

1. Pregled zapisnika 9. redne seje IO NTZS z dne 28.11.2024  
2. Trenutno dogajanje povezano z odstopom predstavnika klubov in ostalo 
3. Imenovanje direktorja reprezentanc in osebe odgovorne za komunikacijo med zvezo, klubi, 

reprezentanti in selektorji 
4. Novi računovodski servis 
5. Finančni pregled 
6. Potrditev izvajalca nove spletne strani izmed prispelih ponudb 
7. Pomoč pisarni razpis 
8. Razpis za selektorja za mlajše kategorije – moški 
9. Priprava na IO – seznanitev z informacijami, potrjevanje sklepov organov, … 

• Predstavnik klubov 
o Pripombe, pritožbe, pohvale, vprašanja 

• STS – kratek povzetek  

• ZNTTS – kratek povzetek 

• TK – kratek povzetek 

• NO – kratko poročilo  

• Liga odbor – kratko poročilo 

• Disciplinska komisija – kratko poročilo 

• Ostalo (rekreativci, invalidi, …) 
10. Razno: - Državno prvenstvo za člane in Parkinsonove bolnike                             

            - MOL razpis – Sportsman sklenitev aneksa k pogodbi 
 
 

 

10. sejo IO NTZS je odprl predsednik NTZS Tomaž Kralj, ki je predlagal, da bi se na predlog 
Matije Krnca pod točko 10 Razno dodala še alineja: Organizacijski odbor ob 100-letnici 
slovenskega namiznega tenisa v letu 2028.  

 
Dopolnjeni Dnevni red 9. seje IO NTZS je bil brez pripomb soglasno sprejet s PETIMI 
glasovi ZA (Darijan Vizjak, ki je bil na EYS v Osijeku, še ni bil priključen na sejo) in z 
NOBENIM glasom PROTI. 
 
 
 
 



 

 

 

 
 
AD 1.  
 
Člani IO NTZS so pregledali vse sprejete sklepe v zapisniku 9. redne seje IO NTZS z dne 28. 
11. 2024. 
 
Predsednik IO NTZS Tomaž Kralj je povprašal Boruta Mikliča glede postavitve kontnega 
plana s Karlo Kovšca in če je le ta dokončan ali je še kaj odprtega.  
 
Borut Miklič je obrazložil, da ga na koncu postavi izbrani računovodski servis, da je Karla 
Kovšca dejala naj se dosedanji kontni plan posodobi, saj je star cca. 15 let. Kar pa se tiče 
kontov, naj bi ostali podobni kot do sedaj, razen tega, da bodo novejši. Prvo leto bi kljub 
posodobitvam še vedno delali stroške programa in turnirjev, upa pa, da bo leta 2026 vse tako 
funkcioniralo, da se ne bi rabilo posamezno delati stvari. Z vsem tem se bo videlo ali se v 
nekoga vlaga premalo ali ne, glede na mnenja določenih klubov, da bodo tudi starši lahko 
videli točni znesek, koliko je njihov otrok od NTZS dobil za določen nastop. 
 
Na vprašanje predsednika IO NTZS Tomaža Kralja v zvezi z iskanjem termina in dvorane za 
prestavljeno Pokalno tekmovanje je Milana Krmelj odgovorila, da glede na že sprejeti koledar 
NTZS, še ni določen novi termin za izvedbo Poklanega tekmovanja, tako da še ni bil objavljen 
ponovni razpis za organizatorja. 
 
Predsednika IO NTZS je predlagal, da bi namesto dosedanjega tradicionalnega Pokalnega 
tekmovanja izvedli Pokalno tekmovanje mešanih ekip, kot to počne ITTF. Predlog je podal 
zgolj v razmislek, saj bi se ga lahko morebiti izvedlo šele naslednjo sezono 2025-2026. 
 
Po razpravi so sprejeli naslednji sklep: 
 

SKLEP  ŠT. 1:  
 

Izvršni odbor NTZS potrjuje zapisnik 9. redne seje IO NTZS z dne 28. 11. 2024.  
 

Sklep št. 1 je bil sprejet s PETIMI glasovi ZA in z NOBENIM glasom PROTI. 
 
 
AD 2.  
 
Predsednik IO NTZS Tomaž Kralj je navzoče seznanil z odstopom Matjaža Rusa in povedal, 
da ga je zmotilo, da se razpošilja dopis mladih igralcev saj bi moral biti posredovan organom 
zveze. 
 
Mitja Županek je na vse to pripomnil, da je mnenja, da bi od članov NTZS pričakoval, da vsak 
jasno izrazil svoje mnenje, da pa misli, da so vsi obupali nad takim obnašanjem.  
 
 
 
 



 

 

 

AD 3.  
 
Predsednik IO NTZS Tomaž Kralj je povedal, da je Jernej Zalaznik pripravljen prevzeti vlogo 
koordinatorja reprezentanc. Odprla se je debata na kakšen način bi se financiralo njegovo 
delo. 
 
Sekretar NTZS Danijel Šarlah je pojasnil, da se iz programa ne sme črpati denarja za te 
namene, razen če bi slednji bil direktor reprezentance, takrat bi se mogoče dalo, vendar pa 
se bo glede teh stvari še pozanimal. 
 
Po razpravi je IO NTZS sprejel naslednja sklepa: 
 

SKLEP  ŠT. 2:  
 

Izvršni odbor NTZS potrjuje, da absolutno podpira vse selektorje.  
 

Sklep št. 2 je bil sprejet s PETIMI glasovi ZA in z NOBENIM glasom PROTI. 
 
 

SKLEP  ŠT. 3:  
 

Izvršni odbor NTZS predlaga Jerneja Zalaznika za koordinatorja odgovornega za 
komunikacijo med zvezo, klubi, reprezentanti in selektorji, z namenom izboljšanja 
učinkovitosti vseh vpletenih ter da se skliče sestanek z igralci, starši in trenerji, ki bi 
ga izvedli skupaj s selektorji in trenerji ter koordinatorjem in vodstvom IO NTZS in 
pa STS NTZS.  
 

Sklep št. 3 je bil sprejet s PETIMI glasovi ZA in z NOBENIM glasom PROTI. 
 
 
AD 4.  
 
Seji IO NTZS se je pridružil še Darijan Vizjak. 
 
Sekretar NTZS Danijel Šarlah je glede novega računovodskega servisa povedal, da so v 
zadnji fazi, da dobijo dovoljenje za banke in da imajo na računovodstvu Vizija sestanek za 
izdajanje računov ter za njihova plačila. Z naslednjim tednom naj bi začeli neposredno delati. 
 
 
AD 5.  
 
Predsednik IO NTZS Tomaž Kralj je obvestil prisotne člane IO NTZS, da se je NTZS javila na 
razpis ETTU in da je dobila odobrena sredstva v višini 2.000,00 EUR za postavitev IT sistema 
za vodenje tekmovanj. 
 
 
 
 



 

 

 

AD 6.  
 
Predsednik IO NTZS Tomaž Kralj je navzoče seznanil, da sta na razpis za izvajalca nove 
spletne strani NTZS prišli dve ponudbi. Ponudbi sta med seboj sicer dokaj primerljivi, ekipa 
določena s strani IO NTZS, ki se je seznanila z njimi, pa predlaga Stebri d.o.o. Na njegov 
predlog je bil predlagan naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 4: 
 
Izvršni odbor NTZS potrjuje za izvajalca nove spletne strani podjetje Stebri d.o.o., 
zaradi finančno ugodnejše ponudbe in tudi zaradi že popolnega poznavanja samega 
trenutno delujočega sistema. 
 

Sklep št. 4 je bil sprejet s ŠESTIMI  glasovi ZA in z NOBENIM glasom PROTI. 
 
 
AD 7. 
 
Predsednik IO NTZS Tomaž Kralj je povedal, da je na razpis za pomoč pisarni NTZS prišlo 
sedem ponudb. Z vsemi prijavljenimi se bo predvidoma v februarju izvedel pogovor in nato 
se bo izbralo najustreznejšega kandidata.  
 
 
AD 8. 
 
Predsednik IO NTZS Tomaž Kralj je predlagal, da se vsem klubom ponovno pošlje opomnik 
za prijavo na Razpis za selektorja za kadete in mladince, ki ima sicer rok prijave do 14. 2. 
2025. 
 
 
AD 9. 
 
Predsednik STS NTZS Darijan Vizjak je glede delovanja STS-u povedal, da so v zadnjem 
času razpravljali o odprtem pismu mladih igralcev, ki namesto njega kot začasnega v. d. 
selektorja zahtevajo nekoga drugega. Člani STS NTZS so bili enotnega mnenja, da je takšno 
dejanje mladih igralcev nedopustno in je tudi zelo vprašljivo obnašanje oz. pritiskanje 
najboljših dveh mladincev na ostale mladoletne igralce, da naj prispevajo svoj podpis k njihovi 
pritožbi. Glede morebitnih ukrepov, ki naj bi jih proti podpisnikov sprejeli glede prijavljanja 
vpletenih na prihodnja mednarodna tekmovanja, so člani STS NTZS prepustili njemu kot v. 
d. selektorja za kadete in mladince, ki je tudi predsednik STS NTZS, proste roke za odločitev 
in sam jih je kljub vsemu vseeno prijavil na naslednja mednarodna tekmovanja. Do poteka 
tekmovanj pa se bo mogoče celotna situacija razpletla in razrešila. STS je zahteval, da se 
skliče skupen sestanek vpletenih igralcev, staršev omenjenih mladoletnih igralcev, njihovih 
klubskih trenerjev, članov STS NTZS, selektorjev, vodstva NTZS in koordinatorja 
reprezentanc na katerem bodo razčistili nastalo situacijo. 
 
  



 

 

 

Predsednik ZNTTS Mitja Županek je ostale seznanil glede delovanja ZNTTS, da imajo v 
odboru že nekaj časa sestavljen nov Pravilnik ZNTTS z določenimi spremembami in 
predlagajo, da bi se skupščino ZNTTS izvedlo na državnem prvenstvu v Velenju v soboto 22. 
3. 2025. Predlagal je tudi ponovno izvedbo seminarja za trenerje, v istem okvirju kot je bil 
organiziran lansko leto v času WTT Star Contender v Ljubljani. Prav tako bi se morali izreči 
glede predlogov klubov o spremembah obstoječih tekmovalnih sistemov NTZS. 
 
Robert Smodiš je glede teh predlogov, ki prihajajo, predlagal, da bi se jih moralo sistematično 
pregledati, predvideti kaj lahko pričakujemo kot rezultat in če je v ozadju neka vizija, strategija, 
ki bo pripeljala do boljšega delovanja ali so to samo predlogi, ki nekomu v danem trenutku 
ustrezajo, saj glede na dosedanje izkušnje, vse bolj kaže na to.  
 
Po obširni razpravi so člani IO NTZS sprejeli naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 5: 
 
Izvršni odbor NTZS nalaga, da STS, Tehnična komisija ter ZNTTS in Liga odbora do 20. 
3. 2025 skličejo skupni sestanek, pregledajo dane predloge in da se na naslednjem 
sestanku IO NTZS te predloge obravnava.  
 

Sklep št. 5 je bil sprejet s ŠESTIMI  glasovi ZA in z NOBENIM glasom PROTI. 
 
Predsednik IO NTZS Tomaž Kralj je posredoval predlog ponudbe Tilna Cvetka, ki predlaga, 
da bi naredil več psiholoških predavanj in imel tudi s posameznimi igralci izobraževanja, kdor 
pa bi želel več bi se pa lahko z njim ločeno sestal.  
 
Sekretar NTZS Danijel Šarlah je pojasnil, da se določena psihološka pomoč lahko financira v 
sklopu sredstev, ki se pridobijo v programih Inštituta za šport na FŠ, vendar morajo biti vsi 
psihologi člani njihovega uradnega društva oz. teama že določenih strokovnjakov. 
 
Predsednica TK NTZS Milana Krmelj je glede Tehnične komisije povedala, da sestankov niso 
imeli, ampak, da v sodelovanju z Janezom Zoretom pripravljajo propozicije za državno 
veteransko in državno člansko prvenstvo v Velenju, ker so ugotovili, da Pravilnik za veterane 
sploh ni potrjen s strani IO NTZS v celoti, saj ga IO NTZS nikoli ni potrjeval. Glede sodnikov 
pove, da bo v času dveh Feeder turnirjev, ki bosta potekala na Otočcu, organiziralo 
ocenjevanje sodnikov saj naj bi na Otočec prišel ocenjevalec s Finske. Milana je predlagala, 
da bi v času državnega članskega prvenstva v Velenje prišel Samo Bezjak, ki bi preko STUPA 
vzpostavil povezavo za prenos rezultatov na velikem zaslonu. Samo naj bi se s predlogom 
strinjal.  
 
Predstavnik NO NTZS Hinko Privšek je povedal, da so v tem času imeli le neformalni 
sestanek, so se pa vseeno dotaknili priprave točk dnevnega reda za bližajoči se sestanek NO 
NTZS na katerem bi obravnavali predvsem sprejete sklepe na Izredni skupščini NTZS, ki so 
bili v večini sprejeti na pobudo Matjaža Rusa za ponovitev izbora strokovnega delavca NPŠŠ. 
Prosijo IO NTZS, da pridobi ustrezno pravno mnenje, ki bo pravno relevantno na podlagi 
sklepa izbirnega postopka in same odločitve in da se nato na prvi redni skupščini NTZS 
pravno odločitev tudi predstavi.   
 



 

 

 

 
Sekretar NTZS Danijel Šarlah je vse navzoče obvestil, da bo seja Disciplinskega razsodišča 
10. 2. 2025.  
 
Sejo sta zaradi nujnih obveznosti zapustila Borut Miklič in Darijan Vizjak. 
 
 
AD 10. 
 
Predsednik IO NTZS Tomaž Kralj je povedal, da je bila želja, da se v Velenju izvede istočasno 
Državna prvenstva za člane, veterane in Parkinsove bolnike, vendar se je izkazalo, da je 
prostorsko neizvedljivo, bo pa skupaj  izvedeno Državno člansko prvenstvo in prvenstvo 
Parkinsovih bolnikov.  
Imel je sestanek s Telekomom in da bodo poslali ponudbo glede nove IT opreme, ki jo 
potrebuje pisarna.  
Povedal je še, da WTT želi podaljšati pogodbo s Sportsman za WTT Feeder od leta 2025 do 
leta 2029 ter da je pripravljena izjava zveze posredovana NO v pregled. 
Pojasnil je tudi sklenitev aneksa s Sportsmanom, ki je bil pripravljen na zahtevo NO.  
 
Mitja Županek je podal željo, da bi se dogodek ob 100-letnici namiznega tenisa izvedel v 
Murski Soboti, saj je tam bil tudi začetek namiznega tenisa v Sloveniji.  
 
Po krajši razpravi so člani IO NTZS sprejeli naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 6: 
 
Izvršni odbor NTZS potrjuje Matijo Krnca za predsednika organizacijskega odbora 
dogodka ob 100-letnici namiznega tenisa v Sloveniji ter vključitev v odbor predstavnika 
Murske Sobote Mitjo Županeka, ostale člane odbora pa bi določili kasneje. 
 

Sklep št. 6 je bil sprejet s ŠTIRIMI  glasovi ZA in z NOBENIM glasom PROTI. 
 
 
 
 
10. seja Izvršnega odbora NTZS se je končala ob 20.55.  
 
 
 
Zapisala: Simona Soldat 
 
 
 
 
Ljubljana, 11. 2. 2025 


